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                                               1.4.22

Referat fra generalforsamling 24.3.22

Dagsorden:

1. Valg af dirigent.

2. Valg af referent

3. Beretning ved formanden for bestyrelsen.

4. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse.

5. Behandling af eventuelle forslag fra bestyrelsen og øvrige medlemmer.

6. Fastlæggelse af kontingent.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.

8. Valg af revisorer og suppleant.

9. Eventuelt.

Til stede fra bestyrelsen var Peter Sorenius, Gitte Degener, Peter Korsgaard, Niels 
Helgogaard, Lykke Mantzius Lykke, Kristian Lund og Ole Nielsen.

Herudover var 10 medlemmer mødt op.

1. Valg af dirigent.

Gunner Nielsen blev valgt som dirigent. Denne konstaterede at indkaldelse til 
generalforsamling var udsendt i overensstemmelse med foreningens vedtægter.

2.       Valg af referent.

Ole Nielsen blev valgt som referent.

3.       Beretning ved formanden for bestyrelsen.

Peter Sorenius tilføjede enkelte kommentarer til den udsendte beretning. Han 
fremhævede årets plakette til Bjelkes Hus og foreningens vandreudstilling i 
anledning af 50 års jubilæet. Denne har været opsat i Holbæk, Tølløse, Jyderup og 
Svinninge. Desuden nævnte han foreningens sensommerudflugt til Audebo 
Pumpestation.



Beretningen blev godkendt.

4. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse.

Årets regnskab viser et underskud på 3767 kr.

Det blev bemærket, at 130 kr af hvert kontingent går til landsforeningen.

Regnskabet blev godkendt.

5. Behandling af eventuelle forslag fra bestyrelse og øvrige 

medlemmer.

Per Fynboe har indsendt forslag om at bestyrelsen samarbejder med Holbæk 
Lokalforum i forbindelse med udvikling af bymidten. 

Forslaget er indsendt efter fristens udløb, men bestyrelsen tager det ad notam.

Per Fynboe appelerer til bestyrelsens opmærksomhed på Fælleden. Denne er fredet 
og det er vigtigt at eventuelle kulturspor ikke forsvinder i forbindelse med pleje af 
området.

Per Fynboe henleder opmærksomheden på Labæk 21, Holbæk, som er i miserabel 
stand. Det er ønskeligt at kommunen reagerer herpå.

Christian Rabøl Madsen foreslår at foreningen har opmærksomhed på det grønne 
areal mellem Knudskoven og Knudskovsparken/Kikhøjparken/Alléparken. Gennem 
de senere år er der bygget på den nordvestlige del af området (VUC og 
Absalonskolen). Der er ikke lokalplan for området, som har stor rekreativ værdi for 
områdets beboere. Bestyrelsen opfordres til at holde øje med udviklingen og 
tilskynde til at der udfærdiges bevarende lokalplan.

6. Fastlæggelse af kontingent.

Kontingent forbliver uændret

7.       Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.

Peter Sorenius genvælges til bestyrelsen.

Birgitte Degener genvælges til bestyrelsen.

Peter Korsgaard genvælges som suppleant.

Kristian Lund genvælges som suppleant.

Suppleant Ole Ramskov udtræder efter eget ønske.

Tommy Nygaard Woxholt nyvælges som suppleant. 

8.       Valg af revisorer og suppleant.

Leif Bahn genvælges som revisor.

Peter Blumensaadt genvælges som revisor.

Henning Østergaard genvælges som revisorsuppleant.



9.      Eventuelt. 

Her blev drøftet forskellige muligheder for hvervning af nye medlemmer, bl.a. 
deltagelse ved Skvulp og aftensalg.

Lene Floris foreslog nedsættelse  af en arbejdsgruppe mph. medlemshvervning.

Der blev nedsat en gruppe bestående af 5 personer.

Efter generalforsamlingen holdt Peter Korsgaard foredrag om bebyggelsesudvikling 
fra 1800 til 1950 i lokalområder udenfor Holbæk.

Bestyrelsen konstituerede sig som følger:

Formand: Peter Sorenius

Næstformand: Gitte Degener

Kasserer: Lykke Mantzius Lykke

Sekretær og arkivar: Ole Nielsen

Menigt bestyrelsesmedlem: Niels Helgogaard

Suppleant: Peter Korsgaard

Suppleant: Kristian Lund

Suppleant: Tommy Woxholt

Herefter blev det besluttet at vi entrerer med en anden it-udbyder om en ny 
hjemmeside.

Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 30.3. kl. 18.00 hos Gitte Degener.

Ole Nielsen

Referent


